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Remiss simhall 
 
Allmänt 
Vi har gått igenom de olika rapporterna från kultur- fritid men även andra 
underlag och vi har tagit reda på hur andra kommuner gjort när de stått inför en 
liknande situation.  
I utredningen framgår det att  ”åldern på anläggningen och byggår för 
densamma indikerar en risk att betongkonstruktioner av den här typen närmar 
sig sin tekniska livslängd.”  Utöver detta är simhallar riskobjekt när det gäller att 
bedöma såväl kostnader som livslängd. Vi noterar att i nybyggnadsalternativet  
är; 

- Livslängden längre. 
- Enklare att får med helheten och samtliga kostnader och intäkter ur ett 

totalperspektiv. 
- Andra delar som omklädningsrum, duschar mm kommer ha dagens 

standard. 

Därför förordnar vi nybyggnation. 
 

Men vi vill också betona vikten av tillgänglighet till allmänna kommunikationer. 
Det ska vara lätt att ta sig till simhallen även om man inte bor i närheten. 
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